
Beste griffie, 

De VVD fractie heeft de volgende vragen voor het college:

- Hoe staat het met het actieplan verkeersveiligheid?
- Heeft de wethouder kennis genomen van het voornemen van minister Nieuwenhuizen om de 
lokale verkeersveiligheid te stimuleren en daarmee een half miljard in totaal te willen 
investeren?
- Hoe staat de wethouder tegenover dit initiatief?

Vriendelijke groet 

Menno Ezinga 


